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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Novák Katalin, tárca nélküli miniszter (családokért felelős) 

Az interpelláció címe: ",,Hány gyermek számára biztosíthatnak üdülési lehetőséget az idei 
évben az Erzsébet-táborok?” " 



Tisztelt Miniszter Asszony! 

Az Erzsébet-táborok Magyarország legnagyobb táboroztatási programjai, melyeket az egyházi 

hátterű Erzsébet a Kárpát-medencei Gyermekekért Alapítvány valósít meg immár hatodik éve, 

közfeladatként. Az Erzsébet a Kárpát-medencei Gyermekekért Alapítvány a Kárpát-

medencében élő gyermekek üdültetésével, táboroztatásával, művelődésével, nyári 

programjainak biztosításával, határon túl élő magyar gyermekek anyaországgal való 

kapcsolattartásának elősegítésével, illetve rászoruló gyermekek nyári étkeztetésének 

megszervezésével kapcsolatos feladatokat lát el.  

Az Alapítvány a Kormány támogatásával számos tábort szervez, és megannyi 

gyermekprogramról gondoskodik egész évben. A Balaton-partján több ezren szünidőzhetnek 

egy időben, míg több tízezer diák nyári programjairól és étkezéséről közvetlenül a 

lakóhelyükön, a Napközi Erzsébet-táborok által gondoskodik az Alapítvány. Az ottalvós és a 

napközi táborok mellett minden évben vannak családi, erdélyi, gyógyító és diabétesz Erzsébet-

táborok is, és az Erzsébet-karácsonyt is megszervezi az Alapítvány év végén. 

Az Erzsébet Táborok programjain 2016-ban közel 90 ezren vettek részt, 2017-ben ez a szám 

már meghaladta a 100 ezret, 2018-ban több mint 126 ezerre emelkedett a résztvevők száma, 

2019-ben pedig összesen mintegy 130 ezres összlétszámról beszélhetünk.  

Az elmúlt közel másfél évben a koronavírus-járvány miatt szükségessé vált védelmi 

intézkedések minden korcsoportot egyaránt érintettek, így az elszigetelődés érzése a 

gyermekekre is jellemző lehetett, hisz nem tudtak napi szinten találkozni társaikkal. 

A járványügyi adatok hetek óta folyamatosan és markánsan javulnak, mind az új fertőzöttek, 

mind a halálozások száma jelentősen csökken. Örömmel olvastam a hírt, miszerint a jelenlegi 

járványügyi tendenciák mellett, a Kormány várakozásai szerint a gyermekek táboroztatásának 

lehetősége zavartalanul fog zajlani az idei évben, ezáltal több tízezer gyermek nyara válhat 

ismét élményekkel telivé.  

Tisztelettel kérdezem Önt, hány gyermek számára biztosíthatnak üdülési lehetőséget az 

idei évben az Erzsébet-táborok? 

Várom megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2021. május 19.                                                            

Tisztelettel:                     Dunai Mónika      

     Fidesz – Magyar Polgári Szövetség 


